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Gerda Menkveld 

foto’s schooltuinen: 

Theo Arts 

 
 

 

 

 
 

 

 

Nieuwe bouwlocaties in Gaasperdam 

Het totstandkomen van de Structuurvisie Amsterdam 

Zuidoost 2020 en nu de mogelijke bouwlocaties en 

groenvisie volg ik, lees het een en ander, bezoek de 
bijeenkomsten van het stadsdeel Zuidoost en geef 

mijn mening. Zo ook op de laatste bijeenkomst op 27 

juni over de woningbouwstudie in Zuidoost (ZO).  
Allereerst wat over de Structuurvisie. Dat is een nota 

die de stadsdeelraad in september 2005 heeft 

vastgesteld en beschrijft hoe ZO er in 2020 er uit wil 
zien. De nota laat geen gedetailleerd toekomstbeeld 

zien maar geeft de richting aan van de ruimtelijke 

ontwikkelingen. Er staan wensbeelden voor de 

thema’s Wonen en werken, Verkeer en vervoer en 
Water en groen, zowel in tekst als met kaarten 

uitgebeeld. ZO gaat voor Wonen ervan uit dat het 

5.000 nieuwe woningen bouwt naast de vernieuwing 
van de Bijlmer en de plannen voor Holendrecht west. 

Als mogelijk bouwlocaties worden genoemd de 

zuidoever Gaasperplas, oostzijde van Centraal Park 
(park tussen Nellestein, Reigersbos en Holendrecht 

oost), rond het AMC en rond de verdiepte en 

overkluisde Gaasperdammerweg (na de toekomstige 

verbreding). Deze locaties worden nu onderzocht op 
de mogelijkheden en voor Groen en water wordt een 

groenvisie opgesteld. Het stadsdeel zegt hiervoor de 

inbreng van bewoners heel belangrijk te vinden, 
organiseert bewonersbijeenkomsten waar de eerste 

resultaten van de studies gepresenteerd zijn/worden. 

Daarnaast wordt via een internetpanel meningen  

gepeild over bovenstaande onderwerpen (zie rechts).  
 

 

 
 

 

 
 

 

Verontrustend vind ik dat alle locaties nodig lijken om 

de bouwopgave van 5000 woningen te realiseren. Het 

gaat niet om de keuze waar, maar om in welke vorm. 
Verder dat woningbouw beschouwd wordt als winst 

voor het groen! Ook mis ik het uitgangspunt dat de 

huidige voorzieningen (of een keuze daarvan) 

behouden blijven of verplaatst worden. Ik denk 
daarbij aan de volkstuinen naast het AMC en in het 

Centraal Park, aan de volkstuinen, de schooltuinen, 

het speelterrein en de kinderboerderij Brinkie (zie ook 
artikel van Toon Borst). Bovendien gaat op de laatste 

schetsen van het Centraal Park (van 27 juni) heel het 

gebied op de schop, niet alleen de oostzijde! Kijk op 
pagina 4 voor de geplande / getekende varianten.  

Tot slot zijn de ideeën over de oplossingen van de 

verbreding Gaasperdammerweg nog heel onzeker. 

Kortom we moeten met z’n allen de plannen van het 
stadsdeel heel kritisch volgen. Kom naar de volgende 

bewonersbijeenkomst over Groen op 12 september om 

20:00 uur in het informatiecentrum (waarschijnlijk). 
Houdt De Echo en de website in de gaten! 

 

Informatie: 
Op de website van het stadsdeel www.zuidoost.nl > 

Zuidoost werkt aan > Ruimtelijke ontwikkeling > 

Woningbouwlocaties en Groenvisie of Internetpanel. 

Hier zijn ook de samenvatting van de Structuurvisie, 
de gehele tekst en de kaarten  met wensbeelden 2020 

te vinden. Helaas niet de presentaties van de 

bijeenkomsten. In het Informatiecentrum aan het 
Anton de Komplein moet men u ook kunnen helpen.  

Via Internetpanel kan men zich aanmelden en met 

doorklikken zijn de (oude) 

resultaten te vinden.  
 

Ons eigen Centraal Park 

Gratis krant voor en door de bewoners van de w ijk  Holendrecht 

http://www.zuidoost.nl/
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Arena zoekt volleyballers 

Volleybalvereniging Arena bestaat uit competitie-, 
recreatie- en jeugdteams. De club telt 110 leden, maar 

zoekt versterking. De trainingen worden verspreid 

over twee avonden gehouden op:  

maandag van 19.30 tot 21.00 uur voor recreanten en 
donderdag van 17.30 tot 23.00 uur voor recreanten, 

jeugdleden en competitie spelende leden. De 

competitie dames spelen vijfde klasse. De heren 
spelen derde- en vierde klasse. De jeugdleden spelen 

competitie op zaterdag.  

 
Arena organiseert eens in de vier weken recreanten 

toernooien voor teams uit de regio, bedrijfsteams of 

familieteams. Deze toernooien zijn altijd gezellig en 

druk bezocht, ze worden uitsluitend op zaterdagavond 
gehouden. De eerstvolgende toernooien zijn op 15 

september, 20 oktober, 17 november en 15 december 

2007. Al onze activiteiten worden gehouden in 
sporthal Gaasperdam, Ravenswaaipad 5. 

Voor meer informatie: Ingrid Diemers, tel. 696 25 06 

of Wietske Arts, tel: 696 15 46 

 
○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ 

 

Sportvereniging Holendrecht 
Met het nieuwe schoolseizoen start 

ook het nieuwe seizoen voor 

Sportvereniging Holendrecht. Wij 
geven al jaren turnen aan jongens, 

meisjes en dames en er is ook conditietraining voor 

dames en heren. Turn(st)ers die hiervoor geselecteerd 

worden kunnen naast hun turnlessen deelnemen aan 
acrogym. Acrogym is een soort acrobatiek, waarbij 

meerdere personen samen een oefening uitvoeren op 

muziek. Onze trainers zijn gediplomeerd. Alexandre 
geeft de meeste turnlessen en acrogym. Bianca traint 

de oudere meiden en Anneke geeft conditietraining. 

Op sommige tijden hebben we ook extra 

hulptrainsters. Naast de lessen kun je een paar keer 

per jaar deelnemen aan wedstrijden en andere 
activiteiten. Een hoogtepunt is de jaarlijkse kerstdisco 

voor de jeugd! Elk jaar wordt hiervoor weer een ander 

leuk thema uitgewerkt en het is altijd een verrassing 
hoe iedereen er dan weer uitziet. Voor klasgenootjes 

is het een hele eer, als ze als introducé mee mogen 

komen. Ook de bingo in mei is altijd erg gezellig. 

Daarnaast zijn er gymproeven, gericht op het 
verbeteren van je eigen niveau, onderlinge 

wedstrijden en wedstrijden tegen leden van andere 

turnverenigingen. Lid worden is een prima manier om 
nieuwe contacten te leggen in de buurt, maar we 

hebben ook leden van buiten Holendrecht. 

Alle lessen worden verzorgd in de gymzaal van OBS 

“De Brink” aan de Mijehof 302. We maken daar wel 
gebruik van onze eigen toestellen en we zijn trots op 

het mooie materiaal dat we hebben. De vereniging 

heeft ongeveer 180 leden. Bel ná 19.00 uur voor 
inlichtingen met: Paul van Dijk, 696 5269 of Aart 

Sterkenburg, 697 0039. Voor onder andere lestijden, 

contributie, foto’s, gastenboek: www.svholendrecht.nl 
Aarzel niet: De eerste les is gratis! 

 

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ 

 

Nordic Walking in het Gaasperpark:  

Amsterdam Sportief geeft Nordic Walking les in het 

Gaasperpark. U kunt er de techniek van het Nordic 
Walking leren in een beginnerscursus op zondag-

morgen. De cursus bestaat uit vijf lessen van 1 ¼ uur 

en wordt gegeven door Jos van Oort, fysiotherapeut/ 
manueeltherapeut en Nordic Walking trainer. 

Amsterdam Sportief staat voor kwaliteit en veiligheid. 

Er start zowel in september als in oktober een 

beginnerscursus. 
 

Nordic Walking is het lopen met stokken (poles), 

waardoor het lopen intensiever wordt. Bovendien 
ontlast het lopen met de stokken uw heup- en 

kniegewrichten. Nordic Walking is ideaal voor zowel 

de beginnende als de gevorderde sporter. Het kan u 

helpen om af te vallen. Kom zelf ervaren wat Nordic 
Walking voor uitwerking heeft. Voor stokken wordt 

gezorgd. Tevens krijgt u praktische tips over het 

aanschaffen van goed materiaal. Na de 
beginnerscursus bestaat de mogelijkheid om u aan te 

sluiten bij de vervolgcursus  om samen met andere 

enthousiaste deelnemers onder professionele 
begeleiding aan uw conditie te werken. Deze 

vervolgcursus vindt ook plaats op de zondagmorgen 

in het Gaasperpark. Geïnteresseerd?  

Neem dan contact op met 020-6974633 of kijk op 
www.amsterdamsportief.nl voor exacte data en het 

inschrijfformulier. 

Sportberichten 

http://www.svholendrecht.nl/
http://www.amsterdamsportief.nl/
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De kinderen zijn weer naar school en voor de meeste mensen zijn de vakantiedagen op. Het gewone leven met z’n 

dagelijks ritme heeft Holendrecht weer in bezit genomen. Wat is er allemaal gebeurd in de afgelopen zomer-

maanden in Holendrecht? De wegwerkzaamheden in Holendrecht Oost en de ophoging van de binnentuinen in 
West zijn gestaag door gegaan. De werkzaamheden in Oost raken al aardig naar het einde toe. Voorts is een 

kleurige nieuwsbrief verschenen door het stadsdeel Zuidoost en de woningcorporaties, die hun bezit hebben in 

Holendrecht West. Veel nieuws hebben wij er niet uit kunnen halen, behoudens het artikel over het Jurmy 

Menckenbergproject. Dit project komt ook ter sprake in het artikel over jeugdbeleid in Holendrecht in dit blad,  
op pagina 11. 

 

Het grote nieuws werd echter gebracht door de Echo van 8 augustus, 
onder de kop “Boerderij Brinkie wil niet verhuizen”. Wat blijkt nu, in 

het hele Centraal Park zijn woningen gepland. Als je dit leest dan slaat 

het ongeloof toe. Wie verzint zulke dingen? Is het  komkommertijd in 

medialand of wordt er een balletje opgegooid door de politiek? Dit is 
niet te bevatten in een buurt waar al zo minimaal voor de kinderen 

wordt gezorgd. Dit is triest voor al die mensen die er vrijwillig hun tijd 

in hebben gestoken en daarbij gaan onze gedachten uit naar Toon 
Borst en vele anderen. Door de hele Holendrechter heen hebben we 

foto’s van ons eigen park geplaatst, die gemaakt zijn door Theo Arts. 

In verschillende bijdragen aan deze krant wordt over de plannen grote bezorgdheid uitgesproken. Alle bewoners 
van de vier wijken rond het Centraal Park beleven toch plezier aan de Kinderboerderij, de Schooltuinen, het Adidas 

terrein, de Riethoek, de Volkstuinen? Ondanks alles hopen wij met deze Holendrechter een informatief en 

aantrekkelijk nummer aan u te presenteren. Met z’n allen zullen we er een mooi Holendrecht van maken. 

 

 
 

 

 

Stadsdeel Zuidoost werkt samen met de Algemene 

Woningbouw vereniging en Eigen Haard aan de 

wijkaanpak Holendrecht-west. Het afgelopen jaar 

zijn er verschillende bijeenkomsten geweest om 

met bewoners te praten over de toekomst van de 

wijk. Op dinsdag 11 september staat de Sociaal 

maatschappelijke inzet in Holendrecht op het 

programma.  

 

Sociaal maatschappelijke inzet 
Maatschappelijke voorzieningen die bij Holendrecht-

west passen, dat is één van de ambities voor de 

Wijkaanpak Holendrecht-west waar het stadsdeel 

samen met de AWV en Eigen Haard aan werkt. Onder 
voorzieningenstructuur worden verschillende 

activiteiten en middelen verstaan. Denk aan scholen, 

het buurtcentrum, gezondheidszorg, maar ook gerichte 
programma’s voor aandachtsgroepen, sport- en 

spelactiviteiten, ouder- kindcentra, armoedebestrijding 

en overlastbestrijding. Het doel is dat jong en oud zich 
prettig en veilig voelen in de wijk en zich voldoende 

kunnen ontplooien. Vraag waar het stadsdeel zich nu 

over buigt is wat er de komende vijftien jaar in 

Holendrecht nodig is om dit mogelijk te maken. 

Workshop 

Op 11 september willen we met u aan de slag om te 

praten over de maatschappelijke inzet in de wijk. 
Welke plannen heeft het stadsdeel, sluiten die aan bij 

de ideeën en wensen die bij de bewoners in de wijk 

leven en wat hebben we tot nu toe met uw inbreng 
gedaan? Op welke dilemma’s stuiten we en hoe 

maken we keuzes?  

 

Vooraf aanmelden 
De avond van 11 september heeft een actief karakter. 

Aan de hand van vragen en dilemma’s gaan we ons 

met u verdiepen in de wijk. Het is de bedoeling dat we 
écht met elkaar kunnen praten. Daarom heeft men 

zich deze keer vóór 31/8 moeten aanmelden bij 

s.van.kooy@zuidoost.amsterdam.nl.  Afhankelijk 

van het aantal aanmeldingen zijn er voor deze avond 
één of meerdere werkgroepen samengesteld. 
 

Noot van de redactie 

De Holendrechter verschijnt te laat om u nog te kunnen 

aanmelden voor deze avond. Iedereen die al eerder bij 

de bijeenkomsten betrokken was, heeft persoonlijk en 

op tijd hiervoor een uitnodiging ontvangen. Wie alsnog 

wil gaan meedoen adviseren wij, contact op te nemen 

met mevrouw Susanne van Kooij. Te bereiken via 

bovenstaand mailadres of op het Stadsdeelkantoor,  

020-2525000. 

Meedenken over Holendrecht 

Van de redactie 

mailto:s.van.kooy@zuidoost.amsterdam.nl
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De twee varianten uit het stuk van Toon Borst 

geven wij hier voor u weer. De informatie en de 

tekeningen komen uit het verslag van de 

bewonersbijeenkomst van 27 juni, dat De 

Holendrechter van mevrouw Menkveld kreeg. 

 
Op beide tekeningen ziet u links de woonblokken van 

Holendrecht oost, en rechtsboven de woonblokken 

van Nellestein. De slingerende donkere lijn van 
linksboven naar rechtsonder is waarschijnlijk een 

fietspad. De dreven lopen nog volgens het huidige 

tracé, op de rechtertekening is dat het beste te zien. 
 

 
 

Variant 1: Verbindingspark 

Dit gaat over het verbinden van het Bijlmerpark -
Centraal Park - Gaasperplas. Het Centraal Park wordt 

daarbij ingericht als Engels landschapspark. Er komt 

een doorgaande fietsroute naar de Gaasperplas. De 

infrastructuur verbetert door het verlagen van de 
Langbroekdreef. Een consequentie is de verplaatsing 

van de kinderboerderij. Er zijn 640 woningen 

mogelijk, waarvan 45% laagbouw / 
eengezinswoningen zullen zijn. De laagbouw is 

geconcentreerd aan de zuidwestzijde van het park en 

losse appartementscomplexen bij Nellestein. 
 

Variant 2: Eilandenpark 

In deze variant is een waterrijk park voorzien met 

groene eilanden. Ook hier is een doorgaand fietspad 
gepland, terwijl de dreef hoog blijft. Elk eiland kent 

zijn eigen stempel: een villa-eiland, een eco-

/zelfbouweiland, een diereneiland en een toreneiland, 
waarop drie woontorens met een hoogte van honderd 

meter. In dit plan zijn 510 woningen getekend, 

waarvan 34% laagbouw / eengezinswoningen. 
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Eerst enkele Brinkie nieuwtjes 

Koe Anje gaat eind augustus voor de 4
e
 keer kalveren 

na eerdere twee jongetjes /stiertjes en het nog steeds 
aanwezig kalfje Amber, weer spannend wat “het“ nu 

gaat worden. Op 15 augustus zijn er op de 

kinderboerderij al 16 duizend bezoekers in 2007 

geteld! We hebben bijna 1100 (!) betalende leden. Er 
kunnen nog steeds allerlei spulletjes worden 

ingeleverd, zoals goede kleding, boeken en allerlei 

andere spullen, altijd tussen 8.00 en 17.00 uur 
(behalve op dinsdag).  

 

Op zondag 30 september tussen 12.00 en 15.00 uur is 

er weer onze grote najaarsmarkt ! Er worden ook 
door de weeks (behalve op dinsdag) altijd spullen 

verkocht tussen 13.30 en 16.00 uur. Op woensdag-

middag tussen 14.00 en 16.00 is er nog steeds een 
kreativiteitsatelier, waarin kinderen dieren kunnen 

kleien of schilderen. En denk er ook aan: OUD 

PAPIER IN DE PAPIERCONTAINER IN UW HOF 
= VOER VOOR ONS DIER. Er staat op ’t Brinkie 

ook een mini oud ijzerbak; mocht u dus klein spul 

hebben dat in die bak kan, dan brengt dat ook weer 13 

eurocent op. En dit alles tot plezier van kind en dier. 

 

“Blijf van ONS CENTRAAL PARK af !” 
 

BRINKIE weg? 
Dat was even schrikken, dinsdagavond 31 juli om 
17.45 bij kantoorboekhandel Riko in Reigersbos. “Net 

was er een klant die vertelde dat Brinkie weg moet, 

omdat het Stadsdeel daar honderden woningen wil 

gaan bouwen”, zo hoorde ik. Echt waar, een klant die 
kleurkopieën kwam maken en het ons liet zien: 

Bijlagen bij een vergadering die het Stadsdeel 

Zuidoost op 27 juni heeft georganiseerd over 
mogelijke woningbouwlocaties. 

’s Nachts werd ik er echt mee wakker. Brinkie als 

woningbouwlocatie? Wie vertelde dat ook al weer 

tijdens de Nieuwjaarsreceptie in januari? ”In de gaten 
houden hoor, dat Stadsdeel. Er circuleren tekeningen 

waarbij de kinderboerderij is weggetekend voor 

woningen”. Ik vroeg het een paar minuten later, toen 
ik werd voorgesteld aan een van de nieuwe raadsleden 

van de PvdA. ”Je gaat me toch niet vertellen dat ik 

nog ga meemaken dat deze ontzettend belangrijke 

voorziening in Gaasperdam, door mijzelf in het 
Lenteweekend van maart 1984 begonnen, moet gaan 

verdwijnen? En dat na alles wat ik heb meegemaakt 

en wat ik vanaf 1974 in de Bijlmer mee heb mogen 
opbouwen (flats/Ganzenhoef)? Ik trof het, want dit 

voor mij nog geheel onbekende raadslid stelde mij 

helemaal gerust. ”Spielerei van ambtenaren“, zo kreeg 

ik als antwoord. Er werd verwezen naar de 
Structuurvisie van het Stadsdeel 2020 - aangenomen 

in 2005 - waarin als mogelijk te ontwikkelen 

woningbouwlocaties op blz. 54 wordt gesproken over 
de oostzone, de locatie waar ooit de Gooiseweg 

gepland was. Er werd verwezen naar het nog recent 

vastgestelde bestemmingsplan Gaasperdam dd. 27 
juni 2006, waarin de vier terreinen in het 

zuidwestelijke gedeelte als kinderboerderij bestemd 

waren. Geen zorgen voor morgen dus, zo klonk het, 

want het betreffende raadslid bleek ook nog 
woordvoerder te zijn voor deze onderwerpen. “Ga 

maar rustig slapen”, zo heet dat. En dat deed ik, dat 

deden we allemaal, de betrokkenen bij ’t Brinkie. We 
hielden ons in dit eerste half jaar bezig met het reilen 

en zeilen van ’t Brinkie. Met het maken van het 

Jaarverslag 2006. Met de nieuwe begroting 2008. Met 
de Jaarvergadering in april. Voor het eerst met een 

accountantsonderzoek. En met de verdere inzameling 

van allerlei soorten munten, u allen wel bekend. En op 

10 juni de viering van Brinkie’s 23
e
 verjaardag, met 

een geweldige opkomst (bijna vierhonderd bezoekers) 

bij de voorbereiding van de Optocht, bij de Optocht 

zelf (wat hebben we allemaal genoten) en daarna bij 
het optreden van Paulo & Mayka met Circus Zarazane 

(zie foto reportage in de educatieve ruimte)  

 
Natuurlijk hadden we de uitnodiging gezien voor een 

Bewonersbijeenkomst over woningbouwlocaties in 

Gaasperdam, maar deze zouden (conform de 
Structuurvisie) immers gaan om de Gaasperdammer-

weg(zone), Zuidzijde Gaasperpark, OOSTzone 

Centraal Park en de Randzone AMC. Geen directe 

aanleiding om daar wel heen te gaan. “Ga maar lekker 
slapen heette het; ga maar rustig op vakantie”. Juist 

die vakantietijd is achteraf wellicht de reden, dat je 

dan niemand anders treft die wel naar die bewoners-
bijeenkomst is geweest. Pas vijf weken later kwam de 

aap uit de mouw. Toen bleken die tekeningen geen 

Berichten van ‘t Brinkie 
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foto: ‘t Brinkie 

“Spielerei“, maar serieuze uitwerkingen van 

voornemens om hier honderden woningen te gaan 

bouwen. Tekeningen die op dezelfde datum 27 juni 
gepresenteerd werden als waarop in 2006 het 

bestemmingsplan Gaasperdam (inclusief locatie 

kinderboerderij) definitief door de Stadsdeelraad werd 
vastgesteld ?!?! 

 

Op die ochtend na Riko heb ik de “koninklijke weg” 

bewandeld en het Stadsdeel gebeld. Via de woord-
voerder van de afdeling Bouw en Woning Toezicht 

kreeg ik te horen dat de projectleider op vakantie was 

en op 13 augustus terug zou zijn, dat ik dan maar 
moest terugbellen. “Nou ja, dat zeg je dan echt tegen 

de verkeerde“, hoorde ik mezelf toen zeggen. Ik 

STOND erop dat ik binnen een uur antwoord zou 

hebben op mijn vraag of wat ik gehoord had serieus 
was of niet. Na een half uur werd ik teruggebeld. Niet 

door betreffende “deskundige“ zelf, maar door de 

bode van BWT die namens hem mij gerust stelde. 
”Slechts op een gedeelte van de kinderboerderij 

zouden woningen komen”. Twee en een halve dag 

duurde het voordat we via-via in het bezit kwamen 
van de voorstellen voor de woningbouw-locaties, 

waaronder die van het Centraal Park. Maar: niet alleen 

in de OOSTzone (zoals in de structuurvisie 2020 

gemeld), maar OOK in de zuidwest kant waar de 

kinderboerderij ligt. En niet alleen op een 

GEDEELTE van de kinderboerderij, zoals was 

gezegd, maar op ALLE terreinen van de kinder-
boerderij. En met allerlei mogelijke varianten: 

variant 1: Het verbindingspark, en twee varianten 2: 

het eilandenpark (zie pagina 4). Als een bom sloeg het 
in, niet alleen bij mijzelf maar ook bij alle andere 

betrokkenen, mede-bestuursleden, Koen – mijn 

Brinkiemaatje vanaf de eerste dag – de vaste 

medewerksters, vrijwilligers, bezoekers. Er is een hele 
Holdendrechter mee te vullen.  
 

HELEMAAL WEGGETEKEND, van het landschap 

verdwenen, niet met woorden te bevatten. Iets wat 

door tientallen Gaasperdammers in hun vrije tijd is 
opgebouwd, dat na meer dan 20 jaar is geworden tot 

wat het is: educatie, recreatie, ontmoetingsplek van 

kind en dier, van kinderen onderling, van Gaasper-

dammers onderling, van jong en oud, van mensen uit 
allerlei culturen, teveel om op te noemen. En zo’n 

belangrijke plek in de buurt in een wijk van 35 

duizend inwoners, in een Stadsdeel die burger-
participatie HOOG in het vaandel heeft staan (en gooi 

er nog maar heel veel meer ideologieën tegen aan die 

wij al jarenlang WAAR maken), dat wordt zonder 
vooroverleg van de kaart geveegd. In het verslag van 

de vergadering van 27 juni heet het: “Natuurlijk zal 

voor de diverse functies zoals de schoolwerktuinen, 

kinderboerderij en volkstuinen onderzoek moeten 

worden gedaan naar een alternatieve locatie“. Alsof 

de Gemeente Amsterdam in de beginjaren ’80 – ik 

woonde toen zelf in Mijehof – niet gezocht heeft naar 
mogelijke locaties. Het alternatief dat toen wel 

degelijk bestond was – bekend voor insiders ! – de 

plek waar nu Parkhof staat. De keuze viel toen op dit 
gedeelte van het Centraal Park, omdat dit........ Precies 

ja. Omdat dit gelegen is in het middelpunt van 

Gaasperdam. Temidden van de buurten Holendrecht, 

Reigersbos, Gein en Nellestein. Het enige alternatief 
dat binnenkort vrij komt is, als alle andere plekken al 

vol gebouwd zijn, is aan de Noord of Zuidkant van de 

Gaasperdammerweg. Dan wordt ervan uitgegaan dat  
deze verbreed en verdiept wordt aangelegd en op 

sommige plekken (waar de woningen aan weerskanten 

in de Bijlmer en Gaasperdam staan) overkapt. Dan 

kunnen de schooltuinen, de volkstuinen, en de 
dierenweiden op deze overkapte Gaasperdammerweg 

komen en een mooi groot Natuur Educatief Centrum 

voor heel Zuidoost ernaast. Op die manier wordt ’t 
Brinkie behouden. Als middelpunt van beide wijken, 

als middelpunt van een stadsdeel van Zuidoost, voor 

een bevolking van 100.000 inwoners! Maar om dat 
nou een wijkvoorziening te noemen met de 

buurtfuncties die het nu heeft ? 

 
The day after werd een off day. En op 

die erg warme zondag 5 augustus werd 

het geen stranddag, maar een “rouwdag” bij mij thuis 

onder een treurwilg. Met uitzicht op de groene weiden 
met koeien en schapen voor de deur, met zicht op de 

molens langs het Gein, de torens van Abcoude. Ik 

vond er rust, de rust van de schoonheid van dit 
landschap in dit uitverkoren land. Dat we OOK 

jarenlang hebben moeten bevechten om die A6-A9 

tegen te houden. En net als in het jaar 2000 viel het 
kwartje. Ook toen kwamen de eerste tekeningen van 

de Gemeente Amsterdam naar buiten en heette het 

“slechts studies”. Maar wij (Klaas Rump en anderen 

bedankt!) werden actief en haalden meer dan duizend 
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Toon Borst 

Slimkids 

Bron: internet 

handtekeningen op, terwijl Weesp, Abcoude en noem 

maar op, pas jaren erna wakker werden. Nu ik dit 

schrijf zijn we precies tien dagen later. Hebben we op 
15 augustus al 1200 handtekeningen. Heeft 

Wethouder Verdonk inmiddels toegegeven dat het 

meer dan “alleen maar tekeningen“ zijn. Maar ook dat 
de politiek zal luisteren naar de bewoners. Het is nog 

5 voor 12. 

 

Op 12 september is er een voorlichtingsavond op het 
Stadsdeelkantoor over het Groen in Gaasperdam, daar 

zullen we te horen en te zien krijgen wat er nog van 

dit groen is overgebleven, niet alleen in het Centraal 
Park, maar ook in de rest van Gaasperdam. Daarna 

volgt de inspraak op basis van door het Dagelijks 

Bestuur ingenomen standpunten. En vervolgens komt 

de door ons allen gekozen Stadsdeelraad als laatste 
nog aan bod. Zij hebben het allerlaatste woord. Zij 

zullen alle belangen tegen elkaar moeten afwegen, 

waarbij ik er zelf nog steeds van uit ga dat het meest 
doorslaggevende zal zijn: datgene wat 

Gaasperdammers precies volgens de door haar 

aangehangen ideologie van bewonersparticipatie en 
buurtbeheer hier tot stand hebben gebracht. ’t Brinkie 

werd voor Gaasperdam ONS Brinkie. Een plek om je 

vingers van af te likken. Om als samenleving jaloers 

op te zijn. Je reinste vorm van SAMEN-LEVINGS-
OPBOUW. Gaasperdam: proficiat! Nu 

Zuidoost nog! 

 

Ter illustratie van de betekenis van het park voor 

heel Gaasperdam hier wat informatie over:  

 

De Riethoek. 

 
Natuurterrein De Riethoek is een spannend gebied 

met hoge en droge delen, waar je zelfs duinplanten 

kunt tegenkomen, lage, natte stukken met 
moerasplanten; zonnige hooilanden met prachtige 

wilde bloemen, en ook dicht struikgewas waar onder 

andere veel zangvogels zich verstoppen. Een deel van 

het terrein is gelegen op een oude puinstortplaats. 
Hierop zijn bomen spontaan gaan groeien, hebben 

mossen en korstmossen hun plekje gevonden, 

konijnen en zelfs hagedissen hun woningen gemaakt.  
 

In het voorjaar wemelt het in de poeltjes en sloten van 

de bruine en groene kikkers en watersalamanders. Op 

het 'natte hooilandje' voelen beschermde planten als 
rietorchis en moeraswespenorchis zich thuis, evenals 

de grote boterbloem. Hoewel het terrein omgeven is 

door woonwijken en een snelweg, flitst de ijsvogel 
regelmatig als een blauwe schicht over het water. En 

in de herfst kunt u genieten van de grote hoeveelheden 

paddestoelen, die bezit hebben genomen van de 

houtwallen. De Riethoek ligt in Gaasperdam, tussen 
de Schoolwerktuinen en kinderboerderij 't Brinkie in. 

Bewegwijzering vanaf de metrostations Holendrecht 

en Reigersbos. 
 

 

 

Cursus voor 

kinderen met 

overgewicht 

 
De laatste tijd wordt er veel aandacht besteed aan 

kinderen die te zwaar zijn, u leest erover in de krant 

en ziet het op televisie. Er is een groep kinderen die te 
zwaar is omdat ze niet gezond eten en te weinig 

bewegen. De kinderen kunnen er last van hebben: nu 

en later. Sommigen worden geplaagd, anderen kunnen 

niet goed meedoen aan de gym. 
 

De gehele cursus duurt 6 weken voor de 

ouders en 10 weken voor de kinderen en kost 
€ 25,--. U overlegt eerst met de huisarts en 

vraagt een verwijsbrief naar de fysiotherapie 

aan. De cursus Slimkids start weer eind september en 

is bedoeld voor kinderen van 4 t/m 8 en 8 t/m 12 jaar 
met hun ouders/verzorgers. Samen gaan 

zij leren over de manier waarop het  

eet-, opvoedings- en beweegpatroon 
veranderd kan worden. Zijn u en uw 

zoon of dochter gemotiveerd en wilt u 

hieraan deelnemen? Voor informatie en 
aanmelden neemt u contact op met: Nel Asman in 

Gezondheidscentrum Holendrecht tel. 020-6966969 of 

Cursusbureau van Amsterdam Thuiszorg tel. 020-

8868600. U wordt dan uitgenodigd voor een 
intakegesprek. 
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Mevrouw Kenswill van MAAZO stuurde ons een 

politiefolder, we geven graag wat tips aan u door. 

 

AUTOINBRAAK - Geen gelegenheid, geen dief ! 
Inbraak in uw auto is erg vervelend. Het komt altijd 

ongelegen, kost u tijd en geld en u raakt soms onver-

vangbare persoonlijke spullen kwijt. De politie is er 
daarom alles aan gelegen auto-inbraken op te lossen 

en - liever nog - te voorkomen. U kunt daarbij helpen 

door altijd aangifte te doen. Maar beter nog kunt u 
ervoor zorgen dat autokrakers 

uw auto met rust laten. Want 

voor autoinbraken geldt ook: 

de gelegenheid maakt de dief! 
 

Zo voorkomt u inbraak 

Met de volgende tips verkleint 
u de kans op inbraak in uw auto: 

 Laat geen waardevolle spullen, zoals foto- of 

videocamera's, tassen, koffertjes, laptops of 
telefoons, in de auto achter. Kunt u niet anders, leg 

ze dan in ieder geval uit het zicht. Dit verkleint de 

kans op inbraak, hoewel dieven de vaste 

'verstopplekken' natuurlijk wel kennen! 
 Verwijder het frontje van uw autoradio en/of 

navigatiesysteem, of beter nog het hele apparaat 

 Schakel de 'Bluetooth'-functie van apparaten (zoals 
telefoons en GPS-ontvangers) uit, want deze is van 

buiten de auto te detecteren. 

 Een geopend dashboardkastje zonder waardevolle 
spullen laat zien dat er niets te halen is. Let wel op 

dat de verlichting in het kastje niet blijft branden!. 

 Heeft u een stationcar? Dek dan de (lege) 

laadruimte niet af. 
 Gebruik een afsluitbare tankdop om diefstal van 

brandstof te voorkomen. 

 Parkeer, waar mogelijk, op een bewaakt 
parkeerterrein of op een goed verlichte plaats. 

 Sluit uw auto altijd af. Vergeet ook de ramen, het 

dak en de bagageruimte niet. 

 Merk en registreer uw apparaten. Dit vergroot bij 
diefstal de kans op opsporen en terugbezorgen. 

 

Alarmsystemen 
Een extra maatregel om inbraak te voorkomen is een 

alarmsysteem. Door met duidelijk zichtbare stickers 

aan te geven dat er een alarmsysteem in uw auto zit, 
schrikt u dieven extra af. Een SCM/TNO sticker geeft 

aan dat het een goedgekeurd systeem betreft, dat is 

geïnstalleerd door een erkend bedrijf. Een goed 

alarmsysteem reageert op het openen van de 
motorkap, portieren en bagageruimte, op het inslaan 

van ruiten en op positieverandering van de auto. 

Doe altijd aangifte! 
Elke inbraak is er één teveel. Daarom moeten wij 

ons samen blijven inspannen voor nog meer 
veiligheid. Doe dus altijd aangifte! Zonder uw aan-

gifte kunnen wij de dader(s) niet opsporen. Maak 

hiervoor een afspraak via het telefoonnummer 0900-
8844. Of maak gebruik van de mogelijkheid om snel 

en eenvoudig aangifte te doen via het onderdeel 

'Aangifte' op de internetsite www.politie.nl. 

 

Dag en nacht bereikbaar 
De politie staat dag en nacht voor u klaar. In 

noodgevallen zijn wij te bereiken via het bekende 
alarmnummer 112. Voor minder dringende zaken 

of het maken van een afspraak kunt u 24 uur per dag 

contact met ons opnemen via telefoonnummer 0900- 

8844. Binnenlopen op het politiebureau kan ook. 
 

 
 
 

 

Diabetes Informatie Post AMC 

Op 6 september start weer de 
Informatiepost voor Diabeten in het AMC. De 

mensen die de informatie geven zijn zelf diabeet en 

hebben jaren ervaring. Met al uw vragen over: 
bloedsuikermeters, verhoogde bloedsuikers, eten, 

cursussen, etc. en zelfs alleen om even over Uw 

diabetes te kunnen praten met een ervarings-
deskundige kunt U bij ons terecht, wij nemen alle tijd 

voor U en hebben een luisterend oor. 

 

Deze post is geopend: op elke 1
e
 en 3

e
 donderdag van 

de maand van 9:30-12:00 uur. Wij zitten bij de 

polikliniek ( Interne afdeling) 2
e
 etage. Als U 

eventueel eerst een afspraak wilt maken kunt U 
bellen. 06 24588806. Aarzel niet, komt U gerust langs 

want er is altijd wel iets nieuws. Wij zoeken ook nog 

vrijwilligers om het Diabetes Informatie Centrum 

Amsterdam draaiende te houden.  
Schroom niet, U bent van Harte Welkom. 

 

Open dag op 11 oktober. 
Ook is er op 11 oktober van 10:00 tot 15:00 uur een 

open dag van alle informatieposten die in het AMC 

voorlichting geven, o.a. de Nierstichting, Nederlandse 
Vereniging voor blinden en slechtzienden, Glaucoom, 

etc. Dit zijn de verenigingen die nauw samenwerken 

met de Diabetes Vereniging omdat zij de grootste 

complicaties bespreken die bij diabetes kunnen 
ontstaan. Om deze complicaties te voorkomen is 

goede voorlichting van groot belang. Wij 

verwachten ook dit jaar weer veel bezoekers. 

Autoinbraak 

Diabetes 
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Holendrechts eigen site! 

In het najaar van 2006 werden buurtbewoners uit heel 

Zuid-Oost, die in bewonerscommissies of 
bewonersnetwerken zaten, uitgenodigd deel te nemen 

aan een cursus website bouwen. Na afloop van de 

cursus zou men dan in staat zijn zelf een website vorm 

te geven, en ook te beslissen wat je op die website wil 
hebben staan en waarom. De cursus was dus ook 

doelgericht, en niet alleen technisch. Het geheel werd 

georganiseerd door Maazo, Swazoom en het 
Amsterdams Steunpunt wonen. 

 

In het begin leek het me allemaal Chinees, maar 

gaandeweg kreeg je steeds meer een idee van wat er 
allemaal mogelijk was en hoe je dat kon uitvoeren. 

We hadden uitstekende begeleiding van met name 

Gerrit Faber van het Steunpunt Wonen. Hij bleef altijd 
maar rustig, en wist steeds weer de duistere plekken in 

onze kennis met een helder licht te beschijnen. 

En nu is het dan zover: de websites zijn er. Voor het 
bewonersnetwerk van Holendrecht is het adres: 

www.bnholendrecht.nl. Hij is op dit moment, 30/7, 

nog niet in de lucht wegens wat administratieve 

problemen, maar op moment van het verschijnen van 
De Holendrechter wel. Op deze site vindt u veel, nog 

niet alles, over Holendrecht. Informatie over 

voorzieningen, over de buurt zelf, over activiteiten en 
ook over de nieuwe bouwplannen voor de buurt. Hebt 

u zelf ideeën voor een artikel, dan kunt u dat altijd 

insturen. Het e-mailadres vindt u op de site. 
 

 

Ons eigen 55+ Wooncentrum De Drecht heeft ook een 

site: www.dedrecht.net . En wilt u eens kijken hoe het 

er elders in Zuid-Oost aan toegaat, kijk dan eens op 
www.venserpolderactief.nl , www.haagenveld.nl of 

www.geinberichten.nl . 

 
Ik hoop op leuke reacties. Veel plezier bij het 

bekijken. En….laat je niet tegenhouden als je ook een 

bijdrage wilt plaatsen. 

 
 

 

 
Een buurtbewoner trof op het Meernhof de trailer met de witte paarden en 

deze prachtige koets aan. Navraag bij Stalhouderij Haasnoot leerde ons, dat dit bedrijf gespecialiseerd is in koetsen 

voor allerlei gelegenheden. Onderstaande koets was in Holendrecht in verband met een uitvaart, de koets was 
bespannen met 6 witte paarden.  

 

Stalhouderij Haasnoot komt in geheel Nederland en zelfs in het buitenland, voor trouwerijen en uitvaarten. In alle 

lagen van de bevolking wordt gebruik gemaakt van de mogelijkheid met zoveel pracht een begrafenis of een 
trouwerij op te 

luisteren. Er is daarbij 

de keuze uit open en 
gesloten witte en zwarte 

koetsen, en ook zwarte 

of witte paarden.  
 

Holendrechts eigen site ! 

Gezien in Holendrecht 

foto’s: Loek de Leeuw 

Bericht van de redactie 

 

We zijn heel blij met deze nieuwe mogelijkheid 

om van ontwikkelingen binnen onze wijk op de 

hoogte te blijven. Een website is nu eenmaal veel 

actueler dan een buurtkrant ooit kan zijn. Alleen 

al de voorbereidingen voor De Holendrechter 

nemen een maand in beslag, doordat zowel de 

redactie als de drukker twee weken nodig heeft 

om alles te verwerken. 

 

We willen ons dan ook graag aansluiten bij de 

vraag van mevrouw Labots om bijdragen voor de 

site te leveren. Maar daarnaast hopen we dat u 

ook De Holendrechter in gedachten wilt houden 

als u iets te melden heeft. Nog lang niet 

iedereen beschikt over internet, en deze 

papieren krant in de bus bereikt altijd alle 

bewoners van Holendrecht. 

Nettie Labots 

http://www.bnholendrecht.nl/
http://www.dedrecht.net/
http://www.venserpolderactief.nl/
http://www.haagenveld.nl/
http://www.geinberichten.nl/
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Welzijnsorganisatie Swazoom 

organiseert in het Activiteiten-

centrum Holendrecht in het najaar 
van 2007 weer een boel activiteiten voor 

buurtbewoners van 0 tot 100 jaar. 

Binnenkort wordt er van start gegaan met de 
inrichting van het KinderKunstPaleis. Kinderen en 

tieners kunnen in de nabije toekomst voor kunst, 

cultuur en wetenschap in Holendrecht terecht. Onder 

leiding van kunstenaars maken zij kennis met 
beeldende kunst, wetenschappers doen met kinderen 

proefjes. Kinderpersburo Wise Kids gaat in 

Holendrecht van start in het Medialab. Daar kunnen 
kinderen hun eigen songtekst inzingen en een 

videoclip opnemen. Ze mogen ook zelf tv-

programma’s en radioprogramma’s monteren of gaan 

op excursie naar de krant, de radio en een 
televisiestudio. Natuurlijk zijn ze zelf interviewer, 

presentator, camera- of geluidstechnicus, acteur of 

regisseur van hun eigen programma! Als reporter van 
Wise Kids interviewen ze allerlei mensen over 

onderwerpen die zij belangrijk vinden. Ze maken 

creatieve filmpjes en schrijven artikelen voor de 
website met je eigen foto’s er bij. Zo kunnen ze hun 

mening laten horen op tv, radio en internet! 

 

Daarnaast is er 
de speel-o-theek 

Speel’s Goed! 

die op dinsdag-, 
woensdag en 

donderdag al 

door vele 
Holendrechters 

met kinderen tot 

12 jaar wordt gevonden. Voor ouders met jonge 

kinderen worden in Holendrecht ook themabijeen-
komsten georganiseerd over bijvoorbeeld taal-

ontwikkeling, grenzen stellen en straffen en belonen. 

 
De Huiswerkbegeleiding is er voor kinderen van 

groep 7 of 8 van het basisonderwijs die regelmatig 

huiswerk mee naar huis krijgen. Twee uur per week 

staat er een team klaar om deze kinderen te helpen 
met die moeilijke rekensommen, lastige 

taaloefeningen, topo, geschiedenis of een werkstuk. 

 
Natuurlijk kan de jeugd in AC Holendrecht altijd 

terecht voor, onder andere, streetdance, basketbal, de 

kookclub, schaakclub Chaturanga, zaalvoetbal, kidzz 
club, girls- en boys-hangout, sport-instuif, brass-band, 

zelfverdediging, party’s en disco’s. Voor de jongeren 

in Holendrecht is er in jongerencentrum Royal van 

alles te doen, van debat-avond tot assertiviteits-
training, van sport tot muziek. En ook volwassenen 

komen aan hun trekken bij AC Holendrecht. Niet 

alleen zijn er weer de vaste activiteiten als Country 

Line dance, salsa, aerobics, breien en schaken, er zijn 

dit seizoen ook speciale cursussen als buikdans, 
‘werken met pulp’ en digitale fotografie. Ook het 

bekende Zondagmiddagpodium met muziek, dans, 

toneel, poëzie, literatuur en film, door nieuwkomers 
en bekende artiesten, zal weer regelmatig terugkeren 

in AC Holendrecht. 

 

Op zondagmiddag 16 december wordt ‘Ongekend 
Talent’ georganiseerd. Dan zijn er diverse optredens 

van kinderen, tieners en volwassenen die bij Swazoom 

hebben meegedaan aan allerlei cursussen en culturele 
activiteiten. Bijvoorbeeld demonstraties van de 

cheerleaders, double Dutch, streetdance en 

Bollywood, optredens van het Gaasperdamkoor, de 

jamband, de theater- en decorgroep van No Limit en 
een expo van de kinderkunstuitleen. Deze middag 

staat bol van verrassingen.  

 

Voor meer informatie, kijk op www.swazoom.nl of 

bel met 020-5696857 

 

 

 
 

Gezelligheid kent geen tijd. 
Zoals elk jaar hebben we ook dit jaar weer onze 

jaarlijkse barbecue gehouden. Ondanks de vele regen 

hadden we toch maar een datum geprikt. Het zag er 
eerst niet zo goed uit want het was wat bewolkt en er 

kwam plotseling een windje opzetten maar het bleef 

droog. Een paar uur later kwam zelfs de zon te 

voorschijn en werd het warmer. We hebben weer een 
hele gezellige avond gehad (zelfs tot in de late 

uurtjes). Alles was weer opgeruimd en netjes achter 

gelaten toen de waterval te voorschijn kwam. 
 

De meeste 

bewoners waren er, 

en het leuke van zo 
een avond is, dat je 

ook weer kennis 

maakt met de 
nieuwe bewoners. 

Ook worden de 

kleintjes steeds 
groter en er ontstaat opeens weer een nieuwe sfeer. 

We hopen dat volgend jaar alle nieuwe bewoners 

aanwezig zijn. 

Zo blijft een goede samenwerking op het hof bestaan. 
Deze avond was zeer geslaagd en wie weet gaan we in 

september als het weer een beetje meezit, nog een 

gezellige avond organiseren. 

Swazoom 

BBQ Maldenhof 323-363 

http://www.swazoom.nl/
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Bij een bewonersoverleg hebben meerdere bewoners 

geklaagd over overlast van jeugd in het winkel-

centrum. Vooral in de omgeving van het Jongeren-
Centrum wordt de overlast als bedreigend ervaren.  

De vraag van de bewoners was dan ook,”wat doet het 

stadsdeel hieraan”? Om erachter te komen wat het 

stadsdeel daadwerkelijk aan de overlast op het 
Holendrechtplein doet, hebben we contact gezocht 

met Guno Nimmermeer. 

  
Guno Nimmermeer is beleidsmedewerker Jeugd 12+ 

van de Sector Maatschappelijke Ontwikkeling 

Afdeling Zorg en Welzijn. En is in die hoedanigheid 

belast met de zorg voor jeugd van 12 t/m 23 jaar. 
Enerzijds gaat het om talentontwikkeling en 

ontplooiing en anderzijds (jeugd en veiligheid) 

preventiebeleid, met als aandachtspunt toeleiding naar 
scholing en arbeid. Guno vertelt dat het stadsdeel de 

situatie leefbaarder en veiliger wil maken. Jeugd en 

Veiligheid richt zich in Holendrecht op jeugd met het 
Ferweda-kenmerk overlastgevend en hinderlijk.   

Hierbij wordt eerst naar de groep gekeken als geheel 

en daarna naar de individuen (thuis-situatie, 

achtergrond, school, vrijetijdsbesteding), samen met 
de partners in het 12+ overleg (politie, justitie, 

reclasering en vrije tijdsaanbieders).  

 
Ook wordt naar het domeingebied gekeken: hoe ziet 

het gebied eruit. Zijn er aanpassingen nodig om het 

gedrag te ontmoedigen. Hierbij kan men denken aan 
verlichting, cameratoezicht, wel of geen bankjes, 

verwijdering van graffiti enz. Groepsgericht wordt 

gekeken naar het aanbod, is er iets te halen voor ze, 

kunnen we het aantrekkelijker maken? 
 

Uiteindelijk zijn er 21 jongeren bereikt waarbij de 

kern bepaald is. Er is overleg tussen Wijkbeheer, 
Veiligheid en RMC, die de jongeren thuis opzoekt. 

Een aantal jongeren wordt begeleid en binnen het 

Menkenberg-project is de samenwerking nauw. 

Jongeren leveren zelf ook input, willen in zichzelf 
investeren en zijn bereid te luisteren. De jongeren zijn 

met de camera in de hand gesprekken aangegaan met 

bewoners, andere jongeren en winkeliers over het 
aanbod van zowel het buurthuis als het jongerenwerk 

en niet te vergeten: hoe verder. 

 
Vanuit het Stadsdeel en Swazoom zijn er plannen 

voor aanpassingen aan het Jongerencentrum 

(verplaatsing ingang, verlichting en cameratoezicht) 

en Swazoom gaat proberen de jongeren naar binnen te 
trekken. 

 

 

 
Guno Nimmermeer, die geboren is in Suriname, heeft 

vanaf z’n elfde in de Bijlmer gewoond. Hij is via het 

welzijnswerk in het beleidswerk terecht  gekomen en 
is van mening dat iedereen, jong en oud,  zich vrij 

over straat moet kunnen begeven zonder te worden 

lastig gevallen door groepen hangjongeren en zonder 
zich geïntimideerd te voelen. Hij meldt verder, dat de 

jongeren hebben aangegeven dat het Jongerencentrum 

op maandag gesloten is en dat het Buurtcentrum ook 

vaak dicht is. In zijn optiek moet aanbod optimaal 
zijn. Hij licht toe dat het Stadsdeel, Buurtcentra ziet 

als een onderdeel van de wijk. Het aanbod moet dan 

ook vraaggericht zijn.  
 

Er zijn afspraken gemaakt met Swazoom om zowel in 

het jongerenwerk als in het buurthuiswerk door 

middel van een programmaraad te komen tot een 
vraaggericht aanbod. Zo’n raad moet bestaan uit 

betrokkenen uit de doelgroep, zowel jong als oud. Een 

centrum moet zich niet richten op één doelgroep, maar 
moet zich breder gaan opstellen (afspiegeling van de 

wijk of buurt). Het welzijnswerk wordt opnieuw 

gewogen (herijking van het welzijnsbeleid) en het 
Stadsdeel wil subsidies aan prestatie-afspraken 

koppelen en wil dat ook beter gaan controleren. 

 

Voor Nimmermeer is het duidelijk dat het aanbod van 
vrije tijdbesteding aan jongeren goed moet zijn. 

Daartoe ligt er nu een voorstel bij het Stadsdeel om 

het interieur van het Jongerencentrum Holendrecht 
aan te passen aan de wensen van de jongeren, maar 

ook gekoppeld aan de gewenste situatie. Het zal 

moeilijk worden om geld los te peuteren om te 
investeren in een gebouw wat gedoemd is om te 

worden vervangen, maar de herindeling van 

Holendrecht mag niet ten koste van de jeugd gaan.  
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Politiebureau Remmerdenplein 
Niet-spoedeisende zaken: 

 0900 - 8844 

Alarmnummer 112 

 

Informatie Stadsdeel 020 - 2525000 

 

Sociaal Raadslieden (MaDi) 
Inloopspreekuur dagelijks  

9.00 - 11.00 behalve woensdag 

Telefonisch advies: 13.00 - 14.00 uur 

Kempering 100 b 020 - 3141618 

 

Bewonersdiner Zuidoost 
www.bewonersdinerszuidoost.nl 

 

 

 

Ouderenconciërge 
Paul Zwartjes 

maandag 9.00 - 11.00 

donderdag 11.00 - 12.00 

Holendrechtplein 37 020 - 6974582 

 

MAAZO 
Haydee Kenswil  020 - 3140710 

mail:   h.kenswil@maazo.nl 

 

Meldpunt Openbare Ruimte  

en Milieupolitie  
8.00 – 16.00 uur 020 - 2525222 

 

Afvalpunt (gratis)    0800-6650566 

 

Defecte straatverlichting 
Dynamicon   020 - 5972626 

 

Meldpunt Zorg en Overlast 
   020 - 2525555 

 

Horeca overlast   020 - 4214567 

 

Formulierenbrigade 
Medewerkers van de Formulieren-

brigade bekijken samen met u waar u 

recht op heeft. Ook helpen ze bij het 

invullen van aanvraagformulieren. Bel 

voor een afspraak:   020 - 3141030 

 

Kunt u niet zelf komen, dan komt de 

formulierenbrigade bij u thuis. 

 

 

 
Oplage: 4750 
Verspreiding in geheel Holendrecht 
Verschijnt vier keer per jaar 
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Reacties van lezers Colofon 

Graag wil ik even reageren op het stukje over vervuiling, in De Holendrechter 

van juni. Iedere ochtend rijd ik op mijn fiets langs het winkelcentrum. Daar 

worden dan de grote containers van de horecabedrijven buiten gezet met alle 

gevolgen van dien. 

 
De horecabedrijven  hebben niet genoeg aan de 1 of 2 containers die zij in hun 

bezit hebben, de kleppen kunnen dus niet gewoon dicht gedaan worden en de 

containers puilen uit. Ook worden er zakken en dozen met vuil naast de 

containers neergezet. Dit alles zit dan niet echt hermetisch afgesloten en de 

meeuwen en kauwen pikken van alles uit die zakken en containers of het waait 

er gewoon uit met een behoorlijk windje.  Iedere ochtend is het een grote troep 

daar. De tuinen die tegenover de containers liggen worden vervuild, de straat 

is een grote troep en de mensen van de stadsreiniging hebben behoorlijk veel 

werk om alles weer netjes te krijgen, petje af voor die mensen.  

 

Wat ik mij nu afvraag: is het niet gewoon mogelijk dat de horecabedrijven een 
container extra krijgen van de gemeente. Weten jullie misschien een weg (als 

bewonersvereniging zijnde) om een paar containers extra aan te vragen voor 

deze bedrijven ? Het zal de buurt goed doen en zeker is het prettiger voor de 

mensen van de stadsreiniging. 

 

Dit alles neemt natuurlijk niet weg dat de mensen zelf ook veel aan de 

vervuiling bijdragen. Ik zie heel vaak moeders met kinderen gewoon zakjes 

waar chips of snoep in gezeten heeft op straat gooien terwijl er 2 meter 

verderop een afvalbak staat. Wie moet wie nu wat leren? Als je er wat van 

probeert te zeggen word je voor van alles en nog wat uitgemaakt. Ook al zo’n 

beschaving !. 

 
A. van Schendel 

 

Reactie van de redactie 

Wij hebben uw vraag neergelegd bij de verhuurder van het winkelcentrum, 

Rotteveel M4. Wij hopen dat zij over de juiste contacten beschikken om deze 

situatie bespreekbaar te maken, en er een oplossing voor te vinden. Wij 

hebben nog geen antwoord gekregen, mogelijk ook door de vakantietijd. 

Belangrijke telefoonnummers 


